
In The Picture Manu Verbinnen
Oprichter Strava Challenge

Manu, papa van Axel en Lena, werkt te Decathlon Schelle. Hij loopt vanaf zijn zesten jaar en hij geniet van trails.
Daarnaast durf hij ook wel eens een marathon te lopen of een ultra. Tenslote is hij ook voorziter van de joggingclut
Joggers Klein Willetroek.

Manu, je doet de Strava Challenge in samenwer-
king met Decathlon. Dat lijkt me toch wel tjdro-
vend?

De Strava Challenge het ik uitgewerkt voor mijn
werkgever Decathlon Schelle. Het werd een enor-
me hit.  Het  was  oorspronkelijk  ons  doel  om 60
klanten tetrokken te krijgen tij onze werking. Na
anderhalf  jaar  testaat  ons  concept  nog  steeds
maar  we  zijn  wel  reeds  met  meer  dan  13.000
lopers en fetsers.  Het concept werd al  snel een
natonaal, zelfs een teetje internatonaal, verhaal.
De Strava Challenge is deels een hotty geworden.
Ze stopt niet als mijn werkuren gepresteerd zijn. Ik
doe  mijn  werk  graag  en  dan  is  het  vaak  een
moeilijke lijn trekken tussen je jot en je hotty. De
Strava  Challenge  draait  rond  een  community  en
dat zal in de toekomst ook meer centraal komen te
staan. Het systeem van cadeaupunten verzamelen
voor gelopen kilometers  zal  in  de toekomst ver-
vangen  worden door  andere  voordelen  voor  de
deelnemers.

Daarnaast ben je actee in een loopvereniging en
loop je  zele  ook  nog.  Zijn  er  dagen  dat  je  niet
loopt?

Ik ten voorziter van Joggers Klein Willetroek vzw,
een tescheiden clut met 55 leden. Acht jaar gele-
den ten ik  gestart  met  de organisate van Klein
Willetroek  Loopt  omdat  ik  de  lopers  uit  onze
tuurt iets wilde teruggeven. Als het te druk wordt,
tlijf ik ook lopen. Lopen is voor mij net een manier
om positeve energie op te nemen. Bijkomend is
het een uitlaatklep en kan ik tjdens het lopen ook
trainstormen.

Je organiseert ook wedstrijden. Waaraan heb je
het meeste voldoening?

Ik ten fer dat ik mee aan de wieg sta van de
Sporta Runs en ondersteun graag organisato-
ren die dezelfde waardes dragen. Ik vind het
telangrijk  dat  sportevenementen  laagdrem-
pelig  tlijven  en  tetaaltaar  zijn  én  dat  ze
draaien  rond  de  sport  zelf.  Ik  verkies  sport-
evenementen die georganiseerd worden van-
uit hun hart en niet louter voor het geld.  Ik
hou niet van evenementen waar men gewoon
té  veel  geld  voor  moet  tetalen.  Ik  verkies
evenementen  met  een  ziel  en  ondersteun
deze met veel plezier vanuit mijn jot en met
mijn  eigen  kennis  en  energie.  Wat  me  het
meeste voldoening geef is moeilijk te defnië-
ren, maar ik geniet van het samen sporten en
van het  feit  dat  ik  mensen om me heen in
teweging krijg.

Bedankt voor het interview Manu. We wensen je
alvast nog veel succes.

Kevin Simons
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